
Szanowny Pan Jacek Łukaszewicz 

Prezes Krajowej Rady Lekarsko-Weterynaryjnej 

Szanowny Panie, 

 W nawiązaniu do komunikatu Krajowej Izby Lekarsko-Weterynaryjnej dotyczącego 

Rozporządzenia UE w sprawie kontroli urzędowych (...) przeprowadzanych w celu zapewnienia 

stosowania prawa żywnościowego (2013/0140/COD), pragnę poinformować, że Rozporządzenie 

zostało przyjęte przez Parlament Europejski dnia 15 marca 2017 r. podczas posiedzenia plenarnego w 

Strasbourgu i oczekuje na wpisanie do Dziennika Urzędowego Unii Europejskiej. 

Niemniej jednak, uważam argumenty przedstawione w stanowisku Krajowej Izby Lekarsko-

Weterynaryjnej za uzasadnione. Dlatego, w trosce o ochronę zdrowia publicznego, skieruję do Komisji 

Europejskiej pytanie dotyczące możliwych zagrożeń wynikających z egzekwowania postanowień 

Rozporządzenia przez państwa członkowskie. 

Z wyrazami szacunku, 

Jarosław Kalinowski 


